
华泰财险附加合并单一总限额条款 

 

即使下述列明雇主责任保险合同（包括本附加保险合同）另有规定： 

 

保险期间内，无论可能涉及的被保险人人数、索赔或诉讼件数，或者保单数量如何，

华泰财险在所有这些保单下的最大赔偿责任不应超过明细表所列限额，或任何这些保

单适用的最高分项责任限额。 

 

本附加险不用以增加任何列明雇主责任保险合同的保险限额和分项限额。 

 

为本附加险的施行，定义如下： 

 

华泰财险指华泰财产保险有限公司及其在中国的所有分支机构。 

 

列明雇主责任保险合同指明细表列明的保险合同。 

 

若保险合同和本批单有任何不一致的地方，应适用本批单条款。保险合同其它条款和条件均保持

不变。 

 

Combined Single Limit Clause 

 

Notwithstanding anything contained in the Scheduled EL Policies (including this Policy) to the 

contrary: 

 

The maximum liability of Chubb China under all such policies shall not exceed __________ 

per occurrence and __________ in the aggregate during the policy period or the highest 

applicable sub-limit of liability stated in any of such policies, as the case may be, regardless of 

the number of insureds which may be involved, the number of claims or suits, or the number of 

policies. 

 

This Endorsement does not operate to increase the limits or sub-limits of insurance in any of the 

Scheduled EL Policies. 

 

For the purposes of this Endorsement, the following Definitions are added to this Policy: 

 

Chubb China means Chubb Insurance Company Limited and all its branches within China. 

 

Scheduled EL Policies means: 

 

 

 

 

 

 

 

 

If there are any discrepancy between main policy and this endorsement, this endorsement shall prevail. 

All other terms and conditions of this Policy remain unchanged. 
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